

# **Certified Chinese Translation Service**

**Certified Chinese Translation Service** 

90+ Languages Supported Best Price Guarantee Same Day Delivery Available

认证专业中文翻译服务

- Translate Your Document Today
  - 1. Translate From EnglishSpanishFrenchItalian
  - 2. Translate To
    SpanishFrenchItalianEnglish

Get Free Quote Order Translation





A Chinese Translation Service for all Needs

An online Chinese translation company specializing in legal, educational, business, and other disciplines.



English



Spanish



### 认证顶级译员

我们聘请具有多年经验的中文译员,来自其专业领域排名前1%的人。我们的中文翻译服务聘请 法律从业者、教育工作者和科学家来处理商业协议、学术文件等。通过中文集团,您可以始终 确保获得准确和行业特定的翻译。

### 一流品质

中文集团聘请了一流的译员和质量控制经理。虽然我们的译员具有最高的质量,但我们通过独 立的质量检查保证他们的工作,以确保始终如一的卓越表现。我们保证始终提供专业的中文翻 译服务。

### 当日翻译服务

我们在1-2个工作日内完成大多数项目。但是,我们还为加急客户需求提供更快的当日交付保证。我们为您提供最快的人工中文翻译服务。立即获取快速翻译! ~

### 客户全面保密政策

中文集团始终优先考虑您的保密性。我们审查和更新我们的加密系统,我们所有的员工都经过 审查并值得信赖。最重要的是,我们通过保密协议约束每个人。您的隐私安全是我们的首要任 务! 我们为移民,商务和其他目的提供专业的中文翻译服务。我们的认证、公证和翻译服务涵盖全 球近 100 种语言。中文集团是您在翻译及相关服务方面的最佳合作伙伴。

### 专业中文翻译服务:

- 商业文件和法律文件
- 出生证明、结婚证和其他法律文件
- 网站、员工手册和营销海报
- 医疗文件, 文献等。

### 全球范围

中文集团雇用以中文和90多种语言为母语的人。我们为来自世界各地的客户提供服务,并有译 员和客户服务代理24/7全天候值班。您可以随时致电,我们友好专业的工作人员将迅速解决您 的疑问。

### 全面的安全和保密系统

中文集团确保所有员工通过广泛的犯罪背景调查。此外,我们绝不会和与您的交易无关的人共 享您的数据。我们还使用最新技术加密我们的支付系统,以保护您的财务和其他数据免受在线 犯罪分子的侵害。

### 快速中文翻译服务

中文集团快速准确地完成大多数翻译,并在1-2个工作日内完成大多数项目。我们还通过提供当日服务来满足加急请求。立即试用我们快速的中文翻译服务。

### 认证专业翻译证书和公证

我们不像任何其他专业的中文翻译公司。我们始终使用由政府和私人机构强制要求的最新准则。我们拥有多年为移民、学术、商业和其他目的提供认证的经验。我们提供完整的中文翻译服务,让您倍感舒适。与我们一起,您不会浪费时间变换场地。您只需在计算机上单击几下即可访问所有与翻译相关的服务。

## How It Works

Our web interface is easy to navigate. This website will guide you in specifying English, Chinese, or any of your preferred translation packages. Our teams will get to work right away.

### 选择服务

我们对大多数翻译按字定价。认证翻译和学术文件翻译等一些例外情况按页定价。

### 提交文件

请拍摄您的文件照片,并通过我们的报价页面或结帐时发送。您也可以使用电子邮件或传真 机。

### 下订单

整个订购过程不到5分钟。如果您发现过程太复杂,您可以致电,我们将为您提供每一步的帮助,直到完成。

### 接收翻译

我们将在1-2天内发送已完成的文件和所有指定的附加服务,如果您订购了加急服务,我们将在 当天发送。

## Get a Certified Chinese Translation Today

### Get started in only a few minutes

Get Free Quote Order Translation

### 绝对保密

中文集团强调客户保密是我们公司的核心特征。我们的员工经过适当的审查,并在我们定期举 行的简报会上签署保密协议,以强调其重要性。

### 一流服务

Friendly and trained professionals are available 24/7 on our hotline and online platform. Since we cover all time zones around the world, we always have new shifts on duty. Try calling us now!

### Get Free Quote

## Certified Foreign Language Translation Services in Over 90 Languages!

It is time to get started! Call today, and our professional multilingual teams will be glad to assist you. You will need less than 5 minutes to complete a translation order and leave the rest to us. Receive your finished documents in one to two days or within the business day. Just let us know your preference. <u>Get Free Quote</u>

Order Translation

## Customer testimonials and reviews

Chinese Group values every business relationship with its customers. Here's what they had to say about us.

For any company, China is the largest market. Open a milk tea shop and you can have a kilometer long queue of customers waiting to be served. For this reason, I decided to give Chinese people access to my free and paid poster templates in Android and iOS. Through a friend's recommendation, I asked Chinese Group to build a full Chinese version of my app, and it worked great. I now have a million new users, and my app has proven to be very useful to everyone. Thank you, Chinese Group!

#### 

### Glenn Moore, New York, USA

I passed the entrance exam to a prestigious school in Boston, but I was running out of time to obtain a student visa. To make matters worse, the translator made a mistake in translating my birth certificate and it didn't match my other documents. Chinese Group came to the rescue and did an amazing job. They did an excellent job translating and notarizing my documents in record time. I was able to submit documents and secure a visa. I'm now enrolled and settled in my apartment while waiting for the semester to start.

## 🖯 \*\*\*\*

Jenny Lao, Shanghai, China

## common problem

## Homepage CN

### Should I look for certified Chinese translation services near me?

There is no need to do this. Searching Google for "Chinese translation services near me" probably won't lead you to the best option. Chinese Group provides professional Chinese translation, including notarization and other related services. We are the best online certified Chinese translation company you can find, with all translators coming from the top 1% of the industry. Try Chinese Group now!

### Are you just a professional English-to-Chinese document translation company?

### Can I get language translation services for a specific dialect?

- What Type of Translation Do You Need?
  - 1. Translate From EnglishSpanishFrenchItalian
  - 2. Translate To
    SpanishFrenchItalianEnglish

### Get a Free Price Quote Today



Chinese Group is a premier Chinese translation company. It can provide world-class Chinese and translation in more than 90 languages around the world. We provide accurate, fast and reliable translation, certification and notarization services in as little as one day. Our rates are also very economical, saving you the potential time and money costs of getting rework due to incorrect translations. This may happen if you fail to choose a competent document translator. With us, your translations will be guaranteed, accurate, fast, cost-effective and formatted correctly. Get certified translations now. Call us!

## Translation Service Features:



24/7 Customer Support



**Fast Turnaround** 



**Includes Notarization Certificate if Requested** 



### **Complete Accuracy**



**Professional Privacy and Security** 

Get Free Quote Order Translation

\$30 or 10¢

Per Page or Per Word

### 100%

Guaranteed Acceptance and Guaranteed Satisfaction

### 1-Day

Turnaround Time on Most Translations

Get Free Quote

### **Questions?**

+1 (800) 460-1536 info@thespanishgroup.org

Order Translation

## Let's Get Social



P: +1 (800) 460-1536 <u>Get Free QuoteOrder Translation</u> The Chinese Group <u>A Subsidiary of The Spanish Group</u> © 2022 The Chinese Group All Rights Reserved.



Click for Privacy Policy

## Site Navigation

Chinese English Translation Chinese Immigration Translation in Chinese Document Translations Legal Document Translation USICS Certified Translations Website Translation Service Return to Top